

# Referat af ordinært bestyrelsesmøde nr. 1 i Studenterrådet 2022

Dato	12.02.2022
Sted	Købmagergade 52
Punkt 1: Formalia	<p>Der indstilles til, at bestyrelsen vælger:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- en dirigent.</li> <li>- en ordstyrer.</li> <li>- en referent.</li> <li>- (to stemmetællere)</li> </ul> <p>Der indstilles yderligere til, at bestyrelsen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- konstaterer mødets gyldighed.</li> <li>- konstaterer bestyrelsens beslutningsdygtighed.</li> <li>- godkender referatet fra seneste bestyrelsesmøde.</li> </ul> <p>Dirigent: Sune Ordstyrer: Malte Referent: Alexander &amp; Christian Stemmetællere: Forretningsudvalet.</p> <p>Konstatering af mødets gyldighed: <b>Mødet er gyldigt</b></p> <p>Konstatering af bestyrelsens beslutningsdygtighed til mødet: <b>Mødet er beslutningsdygtigt</b></p>
Modedeltagelse	<p>Til stede var:</p> <p><u>Menige:</u> Christian, Fysik Alexander, Jordbrugsøkonomi Sune, Fysik Malte, Filosofi Signe, Naturressourcer Jacob, Statskundskab Jakob, Fysik Emilie, Molekylær Biomedicin</p> <p><u>HUM:</u> Bjørn, Italiensk</p> <p><u>JUR:</u></p> <p><u>TEO:</u> Ditte, Teologi</p> <p><u>SAMF:</u> Pelle, Økonomi</p> <p><u>SCIENCE:</u> Andrias, Fysik Ivan, Fysik Ejby, Geografi</p>

	<p><u>Andre:</u> Nina, Foreningskonsulent Iben, Organisationskonsulent Anders, Mejeriingeniør (Universitets bestyrelsen) Anne Sofie, Jura (Universitets bestyrelsen) Esben, Statskundskab (Forperson) Kevin, Samfundsfag (Københavns Universitets Uddannelsesstrategiske Råd - KUUR)</p> <p><u>Afbud fra:</u></p>
Dagsorden	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Kl.10.30-11.00: Morgenmad</li> <li>• Kl. 11.00-11.15: Punkt 1. Formalia</li> <li>• Kl. 11.15-12.00: Punkt 2. Orientering - Nyt Fra</li> <li>• Kl. 12.00-12.15: Punkt 3. Besøg fra Iben og Nina fra Studenterrådets sekretariat</li> <li>• Kl. 12.15-13.00: Frokost</li> <li>• Kl. 13.00-13.30: Punkt 4. Drøftelse: Studenteroprøret '22</li> <li>• Kl. 13.30-14:00: Punkt 5. Drøftelse: Regionalisering</li> <li>• Kl. 14.00-14.30: Punkt 6. Socialisering af bestyrelsen</li> <li>• Kl. 14.30-14.45: Pause</li> <li>• Kl. 14.45-15.30: Punkt 10. Forventningsafstemning</li> <li>• Kl. 15.30-15.45: Punkt Z. Organisering i Studenterrådet (Dette er tiltænkt en indledende drøftelse i mindre format end den skitserede i bilaget).</li> <li>• Kl. 15.45-16.15: Punkt X. Årshjul for Studenterrådet</li> <li>• Kl. 16.15-16.30: Pause</li> <li>• Kl. 16.30-17.00: Punkt 7. Beslutning: Godkende regnskab 2021</li> <li>• Kl. 17.00-17.45: Punkt 8. Beslutning: Budget 2022</li> <li>• Kl. 17.45-18.00: Pause</li> <li>• Kl. 18.00-18.15: Punkt 9. Beslutning – ændring i forretningsorden</li> <li>• Kl. 18.15-18.30: Punkt 11. Eventuelt og modeevaluering</li> <li>• Kl.18.30-?: Aftensmad</li> </ul>
Punkt 2: Nyt Fra	<p><i>Der indstilles til, at der foretages elleve orienteringer á maks 5 minutter fra:</i></p> <p>Forretningsudvalget</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Afholdte demo i onsdags. Fremmødet kunne havde været bedre, men overordnet set er vi tilfredse med mediedækningen.</li> <li>- Campustur med rektoratet er gået i gang. Det gik godt, og vi fik snakket en masse om udflytning. Bente var syg og Henrik var glad for at være tilbage på Frederiksberg campus.</li> <li>- Forretningsudvalget har været eksamensramt, og der har været ferier og nogle har haft covid-19, men vi er nu klar til at give den fuld gas.</li> <li>- Prorektor bliver dekan på Det Sundhedsfaglige Fakultet for d.1. maj. Tag fat i Esben, hvis I har nogle gode kandidater.</li> </ul> <p>Det Teologisk Fag- og Fakultetsråd</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Har holdt første dialogmøde med vores dekan, hvor der var fokus på foreningslivet.</li> <li>- Vi har første fagrådsmøde på tirsdag 15/2</li> </ul> <p>Forenede Jurister</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Det går ret skidt.</li> </ul>

- Prodekan for uddannelse, Kristian Lautu, vil lave et oplæg for at tiltrække de rigtige frivillige.
- Der er sat et debatarrangement sammen for at finde dem. Vi er meget presset på frivillige.

#### SUNDrådet

- Ikke til stede.

#### SCIENCErådet

- Vi var med til at organisere demo og vi støtter studenteroprøret i det omfang, vi kan spejle os i det politiske
- Vi er ikke så glade for hvordan ledelsen på Det Natur- og Biovidenskabelige Fakultet, har håndteret forskellige problemer
- Der er blevet oprettet et Netværk for studiestartskoordinatorer, og der tales om evt. boycott af studiestarten. SCIENCErådet er blevet inviteret med til et møde med ledelsen omkring studiestarten.
- Andrias er valgt til studiemiljørådet.

#### HUMrådet

- Der er ikke rigtig nogle frivillige.
- Vi vil bruge generalforsamlingen til at søsætte flere frivillige kræfter og gøre det attraktivt at være frivillig.
- Der er stor opbakning til Akademisk Råd, så vi vil prøve at tænke det, at være frivillig, anderledes.

#### SAMF-Rådet

- Vi har første møde i næste uge
- Psykrådet er i dialog med ledelsen vedrørende pensumdebat, og man ser positivt på dialogen.
- Sociologi og antropologi har taget meget del i arbejdet med demoen
- Der er et nedskæringsprogram på Det Samfundsvidenskabelige Fakultet, hvor der skæres ned på ansatte i sekretariatet.
- Der kommer til at ske fyringer på det Samfundsvidenskabelige Fakultet.

#### Københavns Universitets Uddannelsesstrategiske Råd (KUUR)

- Der er kommet opdatering på regionalisering. Prodekan på Det Natur og Biovidenskabelige Fakultet har nævnt at de vil inddrage studerende.
- Der har været ros til den aktivitet vi har haft mod regionalisering.
- Der kører hybrid undervisning grundet corona lidt endnu. Det bliver gjort forskelligt fra fakultet til fakultet.
- Der er stadig en masse genstartsmidler derude. Teologi har dog brugt alle deres.
- Studiestartspakken, introuge og alt der hører med. Der blev lagt fokus på forskelligheden på de forskellige studier. Det er blevet sendt tilbage til Uddannelse og Studerende. KUUR anbefalede at snakke med rusvejlederne og ikke bare tage ledelsesbeslutninger.
- Prodekan, Kristian Lautu fra Jura går på barsel de næste 3 måneder.

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Der skal laves uddannelsesstrategi, på Det Humanistiske og Natur- og Biovidenskabelige Fakultet.</li> </ul> <p>Universitetsbestyrelsen (UB)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi havde vores første møde d.26. januar. Det gik stille og rolig.</li> <li>- Vi fik forhandlet det strategiske rammekontrakt på plads.</li> <li>- Der ses midlertidigt huslejenedslag på Niels Bohr bygningen.</li> </ul> <p>Svar på spørgsmål</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der er ved at blive lavet en stort frivillig fejring.</li> </ul>
<p>Punkt 3: Besøg fra Iben og Nina fra Studenterrådets sekretariat</p>	<p><i>Der indstilles til at bestyrelsen kan byde ind med spørgsmål og sparring på vores projekter.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Nina og Iben er glade for at møde bestyrelsen, og vil gerne snakke om hvad de laver.</li> <li>- Iben understøtter fag- og fakultetsråd, og vil mere ud at støtte lokalt. Iben laver også driftsopgaver.</li> <li>- Nina er foreningskonsulent, og synes det er rart at få sat ansigt på bestyrelsen. Nina skal stå for kickstart af foreningslivet, og synes det er fedt at kunne give foreningslivet et løft. Nina sigter efter at komme ud lokalt og håber at folk vil samarbejde med hende omkring dette.</li> <li>- Fokusområder: Foreningsoversigt som en samlet helhed. Nina har kigget mod CBS, der har en forenings APP. Nina vil gerne udbrede foreningsbazarer, der skal være en mulighed på alle campus områder, og styrke det tværgående foreningsliv.</li> <li>- Nina og Iben vil gerne have, at folk ved hvem de er, så de kan understøtte studerende bedre</li> <li>- To mål: udbrede kendskabet til Studenterrådet og lære deres fag- og fakultetsråd bedre at kende.</li> <li>- De vil lave et Campus rul, hvor de kommer forbi forskellige campus områder, for at hjælpe/rådgive fag- og fakultetsråd.</li> <li>- De opfordrer bestyrelsen til at sprede budskabet om søgning at genstartsmidlerne.</li> <li>- De præsenterer fagrådshåndbogen.</li> </ul> <p>Der bliver spurgt om det bliver en fast ting, og Iben siger, at de sigter efter at blive en ny arbejdspraksis.</p> <p>Der bliver knyttet en kommentar omkring, at der skal passes på, at det ikke bliver spildte timer, men at det bliver udnyttet bedst muligt, og at der skal evalueres løbende. Iben og Nina er opmærksomme på dette, og vil løbende vurdere udbyttet og tilpasse indsatsen.</p>

Punkt 4. Drøftelse:  
Studenteroprøret '22

Indstilling:

FU indstiller til at vi ser vores forhold til Studenteroprøret '22 som todelt;

1.) Ift. Til offentlig interessevaretagelse støtter vi op om Studenteroprørets arbejde med mærkesager der ligger indenfor vores vedtagne politik, og holder os for så vidt fra at tage stilling til krav som studenteroprøret har til ordførerne og resten af politikerne, der ikke kan siges at gøre det.

- Bestyrelsen nævner, at de er tilfredse med den linje, som forretningsudvalget allerede har lagt.
- Bestyrelsen vil gerne holde det til enkelte sager. Vi skal ikke gå ind i det ideologiske plan. Der opfordres til, at vi tager det løbende og støtter dem, som vi har gjort indtil videre.
- Universitetslovspunktet som Studenteroprøret har kan vi ikke se os selv enige i. Derfor indstilles der til, at vi ikke opfordrer til en universitetslov.
- Vi skal støtte deres kamp med regionalisering og investering i uddannelse. Derved ser vi os selv støtte kamp II og III, da det ligger i forlængelse af vores egne synspunkter.
- Bestyrelsen ser Studenteroprørets manifest værende mere bredt end vores egen.

2.) På det interne og organisatoriske plan, ser vi det til gengæld som gavnligt for begge parter og samarbejdet imellem, at vi stiller vores faciliteter til rådighed, såfremt de skulle have brug for et sted, eller hjælp til, at male bannere, holde stormøder etc.

- Vi skal passe på med at forene os organisatorisk med studenteroprøret, da der ikke er helt klare linjer for, hvordan ting bliver gjort.
- Bestyrelsen giver udtryk for, at vi skal sætte praktisk ting til rådighed.
- Der gives udtryk for, at vi skal huske at have fokus på vores eget bagland.
- Der snakkes om, at vi skal huske at have fokus på vores egne udfordringer for studenteroprøret.
- Det Natur- og Biovidenskabelige Fakultet venter og ser hvad der sker, men støtter, på de punkter, de kan se sig selv i.
- Teologi siger, at vi skal være mere klar i retorikken og kommunikationen omkring samarbejdet.
- Der bliver givet udtryk for en bekymring om, hvordan vores engagement herom kan opfattes. Vi skal passe på at vores bagland ikke kommer til at se os som modspillere.
- Bestyrelsen mener, det er vigtigt at vores navn står angivet på de forskellige events.

<p>Punkt 5. Drøftelse: Regionalisering (inkl. Pause)</p>	<p>Der indstilles til at forretningsudvalget indledningsvist giver en kort update, og fakultetsrådsrepræsentanterne byder ind med hvad der sker lokalt. Herefter drøfter bestyrelsen de indstillede spørgsmål.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forpersonen giver en status. Demoen var en smule rodet organiseret før den løb af staben. Der var god tilslutning fra Sociologi og Geografrådet.</li> <li>- Signalværdien i at vi også tager kampen op, betyder noget.</li> <li>- Politisk skulle der have været sidste forhandlingsrunde, det er dog udskudt en måned. Alle undtagen S vil reducere 5-6%. EL og Å har trukket sig.</li> <li>- Fagrådet på Teologi snakker om at lave noget, men kan ikke selv få det stablet på benene. De vil gerne bidrage til noget.</li> <li>- Det Natur og Biovidenskabelige Fakultet og Det Humanistiske Fakultet er klart dem, der er mest presset hvad angår regionaliseringen. KU forbereder ikke de studerende nok til at få et arbejde efter endt uddannelse. Det nævnes, at vi skal skære der, hvor dimittendledigheden er højst. Det nævnes også, at det kan være svært kun at kigge på dimittendledigheden, da der er uddannelser eks. Teologi, hvor tallene er misvisende.</li> <li>- Universiteterne bliver nødt til at sætte sig sammen og gennemtænke Det Humanistiske Fakultet, så vi kan samle de gode miljøer.</li> <li>- Vi skal angribe aftalen på dens præmis.</li> <li>- Studenterrådet skal ikke komme med forslag til udflytning af studiepladser. Det skal være KU eller politikerne, der kommer med udspillende, og så kan vi tage snakken derfra.</li> <li>- Det er ikke særlig åbenlyst hvilke uddannelser, der bliver ramt. Det nævnes at vi ikke skal sprede nedskæring ud, da nogle af forskningsmiljøerne bliver meget små.</li> <li>- Tanken om at universiteterne skal arbejde sammen er fra et studenterperspektiv en god løsning, men svært at se dem gøre i praksis.</li> <li>- Det største problem er, at der ikke bliver snakket økonomisk endnu. Der er ikke fundet penge til at rykke uddannelser.</li> </ul> <p><b>Mobiliseringsdiskussionen</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der bliver snakket om, at man gerne vil se nogle konkrete tal, for at kunne mobilisere flere. Der skal derfor presses lidt på, for at de kommer med flere tal.</li> <li>- Der bliver truffet politiske beslutninger uden inddragelse af studerende og det fylder meget på Det Humanistiske Fakultet</li> <li>- Der er et stort potentiale på Teologi. Der er kommet en "snyde" præsteuddannelse, hvilket de er opmærksomme og på og undrer sig over.</li> <li>- Vi skal huske at melde demoen ud i bedre tid, og organisere det bedre.</li> <li>- Vi skal samarbejde med Aalborg Universitet KBH vedrørende demoen, og hjælpe dem i deres Københavns afdeling.</li> </ul>
<p>Punkt 6. Socialisering af bestyrelsen</p>	<p>Der indstilles til at folk kommer med deres bedste humør 😊</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fed energi 😊</li> </ul>
<p>Punkt Z. Organisering i Studenterrådet (Dette er tiltænkt en indledende drøftelse i mindre format end den skitserede i bilaget).</p>	<p>Der indstilles til, at:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Forretningsudvalget redegør for den organisatoriske indsats siden årsskiftet</li> <li>● Forretningsudvalget beretter om deres oplæg til arbejdsfordeling og prioriteringer for det organisatoriske arbejde</li> <li>● Der foretages en drøftelse af Studenterrådets organisatoriske indsats i 2022, f.eks. på baggrund af spørgsmålene fra bilaget</li> <li>● Der bliver besluttet en fælles definition for "aktive" i "organisationen"</li> </ul>

Der besluttet et konkret mål for, hvor mange aktive organisationen skal have i slutningen af året, herunder hvor mange fagråd og deltagere, der kommer til generalforsamlingen og bestyrelsesmøderne

- Forretningsudvalget redegør for den organisatoriske indsats siden årsskiftet
- Næstforpersonen redegør for hvad vi har lavet i det nye år. Der kommer til at være fokus på organisering af baglandet og så skal vi finde os selv og vores rødder igen, så vi kan bygge os selv op igen. Det vil ske ved at tage de kampe som er tæt på vores studerende. Derudover har der været fokus på uddannelseskvalitet og kommunikation samt hvor det prioriteres. Til sidst vil vi gerne finde ud af, hvordan vi kan være aktiv på flere måder.
- Vi skal være bedre til at vise hvilke resultater, vi laver for den enkelte studerende, så vi kan få reaktiveret baglandet.
- Er det ikke kommunikeret, er det ikke sket!

#### Kommentar:

Der ses positivt på tilgangen fra bestyrelsen, ved at vi måske lader nogle af de store agendaer være op til Danske Studerendes Fællesråd. Der spørges ind til kompetencerne i forretningsudvalget, og hvordan vi får disse visioner ud i verden.

Der nævnes studenterhuset som sted for debatter som eksempel.

Forpersonen svarer at vi løbende skal drøfte udviklingen i bestyrelsen – vi er ikke så langt med værktøjerne endnu.

Der bliver nævnt at det ville være rart med klare linjer for hvad vores målsætning er det næste år, og hvor vil vi gerne have vores forening til at gå hen.

Bestyrelsen ser positivt på fokus omkring uddannelseskvalitet fra FU side.

Der kommenteres vedr. alumnenetværket, der er ved at blive oprettet. Dette punkt ses der positivt på, så man kan fastholde folk efter deres tid i studenterpolitik.

FU kommenterer på, at vi har været for dårlige til at tænke på de lokale (KU-studerende) og for gode til at tage ting væk til fx Danske Studerendes Fællesråd. Der nævnes også, at Uniavisen flytter ind i samme bygning, så vi vil se dem mere i dagligdagen, hvilke styrker vores samarbejde mellem os og dem.

Bestyrelsen kommenterer på at det er godt at det bliver mere konkret.

#### Grupperne bliver sat ud med spørgsmål

- Hvordan kan vi komme tættere på vores medstuderende? Både ift. at få åbnet K52 op, men også ift. at være aktiv på flere måder i SRKU
- Hvordan kunne I godt tænke jer at arbejde med dagsordener som bestyrelse?
- Hvad vil I gerne have opnået som bestyrelse, når året er ovre?

Opsamling af på gruppearbejdet

- |  |   |
|--|---|
|  | <ul style="list-style-type: none"><li>- For at sikre flere ind på K52 → Sørg for at bruge studenterhuset, sørg for debat og sørg for at skabe noget liv herinde. Sørg for at have fokus på det sociale.</li><li>- Vi kommer for det politiske, men bliver for det sociale.</li><li>- Åben K52 for at en forening kan komme herind og lave ting. Herigennem kan vi lave samarbejde med de forskellige foreninger, da de har nogle kontakter vi ikke har.</li><li>- Målet er at arrangere flere og at speciale forsvaret kommer igennem. Dertil også skabe en synlighed overfor vores medstuderende. Kommunikation er det vigtigste.</li><li>- Uddannelseskvalitet, hvad mener vi er den gode uddannelseskvalitet?</li><li>- Tilgængelighed på K52, gør det nemmere at komme herind.</li><li>- Bruge bestyrelsesrummet til at sparre og mærke stemningen. Dertil også bruge det enkelte medlem. Gør det tydeligere, hvordan man kan hjælpe FU og være en del af det.</li><li>- Flere deltagere til generalforsamling.</li><li>- Der er behov for flere måder at være aktiv på. Der kunne være arbejdsdage imellem bestyrelsesmøderne.</li></ul> |
|--|---|



<p>Punkt X (Det må være op til dirigenterne)</p> <p>Beslutning: Årshjul for 2022</p>	<p>Der indstilles til, at:        Bestyrelsen diskuterer, indstiller og vedtager et årshjul.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der skal udarbejdes en vision for "hvordan uddannelse kvaliteten". Vi skal ud at besøge flere fagråd, hvor man rammer vores medstuderende.</li> <li>- Producere debatindlæg med konkrete bud på omkring det. Tuborgfonden har bevilget 85.200kr til kampagnen.</li> <li>- Byg videre på regionalisering.</li> <li>- Kampagne for SPS-studerende, vi mener at det særligt er vigtigt.</li> <li>- Særlig fokus på kickstarten af Det Humanistiske og Juridiske Fakultet.</li> <li>- Der ligger op til en fagrådsdag.</li> <li>- En strategisk udviklingsdag.</li> <li>- Politik Konference i Århus omkring uddannelseskvalitet.</li> <li>- SU-kampagne sammen med Danske Studerendes Fællesråd</li> <li>- Overrækkelsen af vision ses gerne ligge i juni.</li> <li>- Over sommeren vil forretningsudvalget gerne kigge på optagelse.</li> <li>- Danske Studerendes Fællesråd-sommerlejr og rus arrangement.</li> <li>- Ses gerne at man organiserer sig mere omkring generalforsamlingen med fag- og fakultetsråd.</li> <li>- KU's årsfest ligger om fredagen i univalgsugen. Vi forsøger at presse dem.</li> </ul> <p>Der bliver lagt op til at man opdaterer årshjulet løbende, og sender det ud til bestyrelsen som en orientering.</p> <p>Et bestyrelsesmedlem vil gerne skrive et debatindlæg vedrørende kvalitetssikring. Vedkommende snakker om, at vi skal fokusere om kerneopgaverne, og koble sig på Danske Studerendes Fællesråd og Elev og Studenterbevægelsen.</p>
<p>Punkt 7. Beslutning - årsregnskab 2021</p>	<p>Der indstilles til, at Bestyrelsen godkender årsregnskab 2021.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forpersonen gennemgår årsregnskab.</li> <li>- Mindre valgtilskud, statstilskud, masser af fondstilskud og derved flere indtægter ift. økonomisk disposition (OD)</li> <li>- Univalg er blevet dyrere. Mange penge til kampagne, dog flest eksternt fondet.</li> <li>- <b>Kritisk revision</b></li> <li>- Opmærksom på underskuddet. Ikke at der er underskud, men at det er meget større end forventet.</li> <li>- Univalg var meget dyr.</li> <li>- Kampagner, vær opmærksom på, at der er ekstra omkostninger ved at søge og bruge dem.</li> <li>- Kevin (tidligere forperson) nævner hans overraskelses over størrelsen af underskuddet.</li> <li>- Det bliver påpeget at der er brugt for mange penge på facebook annoncering. Det bliver påpeget, at der gik mange penge til det, da der var corona, og det var den eneste måde at komme ud til folk.</li> <li>- <b>REGNSKABET ER GODKENDT</b></li> </ul>

<p>Punkt 8. Beslutning: Budget 2022</p>	<p><i>Der indstilles til, at Bestyrelsen drøfter udkastet til budget 2022 og på baggrund heraf vedtager endeligt budget 2022.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forretningsudvalget fremlægger budgettet.</li> <li>- Valgtilskuddet er faldet.</li> <li>- Kommunikationsmedarbejder er sparret væk det første halvår.</li> <li>- De fleste ting er skåret lidt ind til benet grundet den lave indtægt.</li> <li>- Der nævnes, at vi kunne overveje selv at investere vores penge.</li> <li>- <b>Økonomisk udvalg:</b></li> <li>- Ikke nedsat yderligere, der er blevet skåret ind til benet, hvor der skal skæres.</li> <li>- Alt i alt ser økonomisk udvalg positivt på budgettet for 2022</li> <li>- Økonomisk udvalg ligger op til at man i bestyrelsen drøfter evt. andre indtægtskilder end fx valgtilskud.</li> <li>- <b>Kommentarer:</b></li> <li>- Anders ytrer at det er problematisk, at vi sætter de 30.000 kr. ned til 20.000 kr. på bestyrelsesposten, efter at der til generalforsamlingen flere år er blevet ytret, at der skal være penge til dem.</li> <li>- Derudover nævnes det, at vi har en stor egenkapital.</li> <li>- Der bliver nævnt, at der er store lønudgifter, men samtidig pointeres det at vi skal passe på folk.</li> <li>- Der bliver nævnt at vi vil søge fondsmidler og få dem brugt i budgetlinjerne.</li> <li>- <b>Ændringsforslag:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>o <b>Forslag 1A:</b> Posten "Bestyrelse" hæves fra 20.000 til 30.000 (Anders og Jakob)</li> <li>o <b>Forslag 1B:</b> Posten "Bestyrelse" hæves fra 20.000 til 27.000 (Anders)</li> <li>o I begge forslag tages pengene fra bundlinjen.</li> </ul> </li> <li>- Ændringsforslag 1A er vedtaget.</li> <li>- <b>BUDGETTET 2022 MED ÆF1A ER VEDTAGET</b></li> </ul>
<p>Punkt 9. Beslutning: Revision af forretningsorden</p>	<p><i>Der indstilles til at bestyrelsen beslutter, hvorvidt de ønsker at ændre i forretningsordenen som skitseret</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forretningsudvalget fremlægger ændringen til forretningsorden.</li> <li>- Der ligger op til at 14 dage før har forretningsudvalget en dagsorden klar.</li> <li>- Alle studerende kan 10 dage før henvende sig til forretningsudvalget vedr. ændringen på dagsorden.</li> <li>- Man går efter, at få længere tid til studerende, der har flere dagsordenspunkter.</li> <li>- Der ligger op til at man smider dagsorden op på facebook event for bestyrelsesmødet fremadrettet.</li> <li>- Bestyrelsen bringer en bekymring vedr. udefrakommende skulle være med til møder. De bekymrer sig også for, om det vil blive en udfordring at nå at sende bilag ud i tide. Forretningsudvalget ser det ikke som en udfordring.</li> <li>- Vi skal ikke være bange for, at der kommer udefrakommende, men vi skal være opmærksomme på, om de kommer.</li> <li>- Der forslås, at vi laver en ændring, så bestyrelsen beslutter dagsorden.</li> <li>- Der skal holdes for øje, at der skal stå i reglerne, at vi specificerer hvordan dagsorden behandles af bestyrelsen og FU.</li> <li>- <b>ÆNDRINGSFORSLAG:</b></li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ny § 6, stk. 2: Indkaldelser til bestyrelsesmøder annonceres senest 14 dage inden mødet afholdelse med angivelse af foreløbig dagsorden.</li> <li>- Ny § 9: Alle studerende, der er indskrevet ved Københavns Universitet, kan ved henvendelse til forretningsudvalget senest 9 dage inden afholdelsen af et ordinært bestyrelsesmøde få sat et punkt på dagsordenen.</li> <li>- Ny paragraf 9 stk 2: Bestyrelsen vurderer i forbindelse med godkendelse af dagsorden, tidsrammen for punktet, og kan i særlige tilfælde vælge at skyde et punkt.</li> <li>- Ny § 10: Bilag skal være forretningsudvalget i hænde senest 9 dage før bestyrelsesmødets afholdelse.</li> <li>- Nyt Paragraf 18, stk 2 og det nuværende stk 2 bliver til stk 3. - Dirigenterne leder bestyrelsen igennem godkendelsen af dagsordenen</li> </ul> <p><b>Alle forslag blev vedtaget.</b></p>
<p>Punkt 10. Drøftelse: Politisk og organisatorisk forventningsafstemning</p>	<p><i>Der indstilles til, at bestyrelsen bliver orienteret om Forretningsudvalgets drøftelser og prioriteringer, og kommer med kommentarer hertil.</i></p> <p>Med udgangspunkt i en række spørgsmål foretages der en drøftelse om de fælles og individuelle målsætninger for det kommende år</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forpersonen orientere forretningsudvalgets indledende tanker omkring organisering.</li> <li>- <b>Dogmer:</b></li> <li>- Aktive i fagråd skal føle sig som en del af Studenterrådet. Aktiv på flere måder</li> <li>- <b>Problemanalyse:</b></li> <li>- Den naturlige kontakt til organisationen er forsvundet grundet corona. Folk er aktive i kortere tid. Vi har ikke kunne levere stærk nok modspil til Konservative Studerende og Frit Forum.</li> <li>- <b>Hvordan?</b></li> <li>- Vise vores relevans. Opsøge sager, hvor vi kan hjælpe. Synliggøre Studenterrådet.</li> </ul>
<p>Punkt 11. Eventuelt og mødeevaluering</p>	<p><i>Der indstilles til, at alle må byde ind under eventuelt.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi skal have diskussion omkring vægtning af ytringsfrihed og minoriteter.</li> <li>- Der tages til efterretning vedr. længden af mødet, man måske kunne have sparet nogle steder.</li> <li>- Mødeevaluering: Rigtig godt møde med en god tone og gode debatter.</li> </ul>